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教育背景

北京大学法学学士。

 
专业经历

何秀茂律师自2008年开始正式律师执业，长期专职法律

工作，具有法律职业资格、证券从业资格、企业合规师

（高级）和注册个人信息保护专业人员（CISP-PIP）资

质，现为北京市律师协会合同法专业委员会委员，北京市

朝阳区律师协会惩戒委员会委员、海商海事业务研究会副

秘书长，系“中国中小企业法治人才库”律师组成员，先

后办理过各类刑、民、商事案件，具有丰富的法律工作从

业经验。

执业领域及专长

何秀茂律师从事律师工作以来，先后办理了各类诉讼、商

事仲裁及非诉讼专项法律业务，同时担任多家企事业单位

的法律顾问，为顾问单位提供人力资源、公司治理、合同

风控及刑事风控等合规法律服务。何秀茂律师以务实、专

业、敬业及诚信的执业精神为客户提供法律服务，获得当

事人的肯定及好评。

何秀茂律师执业领域主要为民商事争议解决、公司解散与

清算、企业合规、知识产权保护等，对破产清算与重整、

房地产和建筑工程、刑事法律风控等业务领域也具有深入

的研究和学习。

工作语言

中文 英文

Education
Peking University, Bachelor of Law.

Professional Experience
Attorney He has been practicing law officially since 2008. He has 
been working exclusively in law for a long time, and he has 
obtained Certification of legal professional, Securities Practi-
tioner Qualification Certificate（SAC）,  Compliance Officer 
(senior)Certification and Certified Information Security Profes-
siona - Persona Information Protection (CISP-PIP)Qualification . 
He is currently a member of the Contract Law Specialized 
Committee of the Beijing Bar Association, a member of the 
Disciplinary Committee of the Beijing Chaoyang District Bar 
Association, and the Deputy Secretary General of the Marine and 
Maritime Business Research Association, and also a member of 
the attorney group of ‘China Association for Small & Medium 
Commercial Enterprises Legal Talent Pool’. Attorney He has 
handled various criminal, civil and commercial cases.

Practice Areas
During his career as an attorney,  Mr. He has handled various 
types of litigation, commercial arbitration and non-litigation 
special legal services, and has also acted as legal advisor to a 
number of enterprises and institutions, providing legal services 
for human resources, corporate governance, contractual risk 
control and criminal risk and control compliance. Mr. He 
provides legal services to clients with professionalism, dedication 
and honesty,  for which has won the affirmation and praise of 
clients.
His practice areas are mainly civil and commercial dispute resolu-
tion, corporate dissolution and liquidation, corporate compliance, 
intellectual property protection, etc. He also has in-depth research 
and study in the fields of bankruptcy liquidation and reorganiza-
tion, real estate and constructional engineering, and criminal law 
and risk control.

Language Skills


